
                                                          Zápis  
z 9. veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 2.11. 2011 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.00 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Ondřej Mika, Mgr. Jana Novotná,  RNDr. Jana Plamínková, Ing. Simona 
Strauchová, Doc. Ing. Petr Pick, RNDr. Petr Sztacho, Ing. Petr Harna, Ing. Václav Vorlíček 
Omluveni: Mgr. Kudláková Lenka, Milena Hollmannová 
   
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1) programu  
Do návrhové  komise byli navrženi  p. Mika a p. Sztacho – přijato jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Harna a p. Pick- přijato jednohlasně 
 
Program : 
1.       Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
2.       Zpráva starostky a předsedů komisí 
3.       Schválení jednacího řádu ZMČ Praha - Slivenec 
4.       Přijetí strategického plánu 
5.       Smlouvy 
6.       Rozpočtový výhled 
7.       Rozpočtové úpravy 
8.       Granty 
9.       Finanční spoluúčast grantu ZŠ 
10.       Různé 
 
Program  byl schválen jednohlasně. 
Připomínky k minulému zápisu nebyly. 
 
K bodu 2) programu – zpráva starostky a předsedů komisí 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 
dovolte, abych Vás seznámila s novinkami v naší městské části za uplynulé dva měsíce. Výstavba kanalizace 
stále plynule pokračuje. V současné době probíhá výstavba  ve střední části  ulice Frančíkova, a dále na Habeši 
v ulicích Kameníků, Na Čisté a Mramorová, začíná se budovat v ulici  K Homolce (ve slepé části k Vrutici) a ve 
východní části ulice Na Kraji. V ulici K Váze se nyní budují přípojky. Intenzivně se též pracuje na výstavbě 
přečerpávacích stanic. V ulici U Sportoviště, která je nepochybně z hlediska výstavby nejproblematičtější ulicí 
ve Slivenci, se objevily další problémy v podobě vodovodu, který vede v jiné trase než má podle plánů, a navíc 
křižuje další sítě. Kanalizace se vedle něj tudíž nevejde, protože část ulice bohužel zabírají soukromé pozemky. 
Proto byla zahájena jednání s majitelem přilehlého pole, firmou Marsilean, o možnosti umístit kanalizaci na 
jejich pozemek. Ulice, kde už byla výstavba skončena, se postupně asfaltují. Dokončena je už Granátová, Ke 
Štěpcům, K Rozmezí, postupně se dělá ulice K Rozvodně. V ulici Ke Smíchovu už skončila jak výstavba 
kanalizace, tak i vodovodu a plynu. 15. listopadu, tedy podle plánu, skončí uzavírka této komunikace, bude tam  
opět obnoven provoz autobusů a Slivenec tak bude zase normálně průjezdný.  
V areálu školy pokračuje výstavba propojovacího atria mezi stávajícími školními pavilony a budoucí mateřskou 
školou. Samotná výstavba školky stále stojí kvůli archeologickému průzkumu. V současné době probíhá 
výběrové řízení na firmu, která bude tento  výzkum provádět. Výstavba se tak bohužel dostává do stále většího 
skluzu.  
Začíná se rozbíhat výstavba osvětlení v místech, kde dosud chybělo. Nyní se pracuje v ulici Ve Smrčině, 
zatímco  ve Višňovce a na pěšinách k podchodu na Návětrné práce ještě nezačaly.  
Dokončili jsme opravu zábradlí v Holyni směrem k železniční zastávce. V Holyni se také opravila na dvou 
místech propadlá dlažba: v ulici K Lípě již akce skončila, v ulici U Smolnic se dokončuje (dlažbu zčásti někdo 
ukradl).   Po celém Slivenci a Holyni jsme namontovali dvacet nových košů. Před dokončením jsou i práce na 
rekonstrukci bytovky č.p. 462. Důkladné opravě se právě podrobuje křížek proti La Festě. Začala výsadba 
lipové aleje směrem na Lochkov, kde naváže na alej vysázenou Městskou částí Praha – Lochkov.  
Včera proběhlo svěcení nově opravených zvonů ve sliveneckém kostele všech svatých, a to za přítomnosti pana 
biskupa Václava Malého. Nyní budou oba zvony vyzdviženy na věž a po několika desítkách letech začne zvon 
Donatus opět zvonit. Druhý zvon, umíráček, bude doufejme slyšet co nejméně. Rádi bychom dali s panem 



farářem znovu odlít třetí zvon, který za poslední války zničili Němci. Jeho obnova je úkol, který nás čeká 
v příštích letech. Budeme také opět podávat grant na odvodnění kostela a na opravu zahrádky uvnitř ohradní zdi 
(tento grant jsme podávali i vloni, ale bohužel nevyšel). 
Podali jsme opět grant na výstavbu skateparku a multifunkčního hřiště ve Sportovním areálu. Rovněž tento 
grant jsme podávali vloni – pevně doufám, že letos vyjde.  
Velmi dobře se rozběhla činnost Volnočasového centra Švestka, kde se otevřelo neuvěřitelných 34 kursů pro 
děti i dospělé. Takový zájem jsme opravdu nečekali a velmi nás těší. Největší zájem je o pohybové aktivity pro 
malé děti, kde zájem výrazně překračuje kapacitní možnosti.  
 
Jana Plamínková 
 
Mgr. Kudláková – kulturní komise – přečetla pí Růžičková 
Hlavní událostí předchozího čtvrtletí bylo bezesporu otevření nového volnočasového centra ve Slivenci. Klub 
Švestka v bilanci po období zápisů otevřel celkem34 kurzů (z toho 9 kroužků organizuje občanské sdružení RC 
Pecka). Celkově evidujeme téměř 200 přihlášených účastníků kurzů, ale nejsou výjimkou návštěvníci, kteří 
využívají jednorázového vstupu do některých kroužků. Velký zájem je o cvičení, výtvarné kroužky a o jazykové 
kurzy pro dospělé. Podařilo se také získat sponzorské dary (10 000,-Kč pro Klub Švestka a celkem 40 000,-
získalo na vybavení herny, kterou především užívá, rodinné centrum Pecka). 
Nově byla také otevřena klubovna Klubu seniorů, kde také probíhají služby pro veřejnost. V říjnu se uskutečnil 
poslední letošní zájezd pro seniory, tentokrát do Českého Krumlova (35 účastníků ze Slivence a Holyně) 
Další významnou událostí, na kterou jsme se připravovali spolu se sliveneckou farností je Svěcení sliveneckých 
zvonů. Městská část k této příležitosti uspořádala koncert souboru Ritornello. 
V Holyni byla ukončena letní sezona výstav v kapli sv. Jan Křtitele expozicí fotografií Ing. Petera Andrese 
„Parky západu USA“. 
Komise pracuje nyní na přípravě adventních akcí MČ a Klubu Švestka, spolupracuje s knihovnicí Irenkou 
Krejčovou (besedy, autorská čtení), ZŠ a ZUŠ a občanskými sdruženími. 
 
 
K bodu 3) programu – Schválení Jednacího řádu ZMČ Praha-Slivenec 
Usnesení č. 104/9/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 4) programu – Přijetí Strategického plánu Městské části praha-Slivenec (aktualizace 2011) 
Usnesení č. 105/9/2011 -  přijato jednohlasně 
 
K bodu 5) programu – Smlouvy 
-odprodej části pozemku p.č. 1655 v k.ú. Slivenec o výměře 10m2

Usnesení č. 106/9/2011  - přijato jednohlasně 
 p. Myšičkovi 

-uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene užívání pozemků p.č. 1210/1,1699 a 1702 v k.ú. Slivenec se spol. 
Pražská plynárenská distribuce,a.s. 
Usnesení č. 107/9/2011 – přijato jednohlasně 
-uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene užívání pozemků p.č. 1731/1 v k.ú. Slivenec se spol. Pražská 
plynárenská distribuce, a.s. 
Usnesení č. 108/9/2011 – přijato jednohlasně 
-přijetí daru - pozemku p.č. 1581/3 v k.ú. Slivenec o velikosti 17 m2

V Doubcích 
 od pí Kyselové pro rozšíření komunikace  

Usnesení č. 109/9/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
K bodu 6) programu – Rozpočtový výhled 
-rozpočtový výhled běžných příjmů a výdajů pro roky 2012 až 2013 
Usnesení č. 110/9/2011 - přijato 6 pro, 3 zdržení 
 
 
K bodu 7) programu – Rozpočtové úpravy 
-rozpočtové úpravy dle tabulky, která je nedílnou součástí usnesení 
Usnesení č. 111/9/2011 - přijato jednohlasně 
 
 



 
 
K bodu 8) programu – Granty 
-vyhlášení  I. kola na poskytnutí grantů z rozpočtu MČ Praha - Slivenec na rok 2012, celková výše 
poskytnutých finančních prostředků je 200 tis. Kč, termín ukončení přijímání žádostí je 9. 12. 2011 do 12:00 
hodin. 
Usnesení č. 112/9/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 9) programu – Finanční spoluúčast grantu ZŠ 
-navýšení finančního příspěvku ZŠ a MŠ Praha - Slivenec, Ke Smíchovu 16, o částku 128 500,- Kč za účelem 
uhrazení finanční spoluúčasti grantu z MHMP na opravu školního sportoviště. 
Usnesení č. 113/9/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 10) programu – různé 
Inženýrské sítě - Marákovi 
Starostka informovala zastupitele o ústní žádosti rodiny Marákých a Lukášových  o zajištění přípojek 
infrastruktury (vodovod)  pro jejich pozemky, které původně byly v územním plánu  vedeny jako nelesní zeleň a 
dnes jsou určeny k zástavbě. Pro přípojky chtěli využít zaslepený  okolo vedoucí vodovod vybudovaný původně 
pro mobilní betonárku firmou Hochtief. Zastupitelé nesouhlasí s investicí veřejných prostředků do zajištění 
technické infrastruktury soukromých vlastníků pozemků a trvají na vlastní investici žadatelů, jak je ve Slivenci 
obvyklé. 
 
 
V  18,40 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 
 

 

Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Ing. Petr Harna                  ……………………………….    

                        

      

     Doc. Ing. Petr Pick              ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 
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